

Final Terms
Endgültige Bedingungen

The full information on the Issuer and on the offer is only available on the basis of the combination of the Prospectus, the supplement No. 1 dated 6 August 2012, the supplement No. 2 dated 7 December 2012 and the supplement No. 3 dated 1 February 2013 and the Final Terms.

Die vollständigen Angaben über die Emittentin und das Angebot ergeben sich nur zusammen aus dem Prospekt, dem Nachtrag Nr. 1 vom 6. August 2012, dem Nachtrag Nr. 2 vom 7. Dezember 2012 und dem Nachtrag Nr. 3 vom 1. Februar 2013 und den Endgültigen Bedingungen.

The German version of these Final Terms is the exclusively legally binding one.
The English version is not binding and for convenience only.

*Die deutsche Fassung dieser Endgültigen Bedingungen ist ausschließlich
rechtlich maßgebend.*

Die englische Fassung ist unverbindlich.

US\$ 100,000,000 3.500 per cent. Fixed Rate Notes due 20 March 2028
US\$ 100.000.000 3,500 % festverzinsliche Schuldverschreibungen fällig 20. März 2028

Tranche 1
Tranche 1

issued pursuant to the
begeben aufgrund des

€15,000,000,000

Programme for the Issuance of Debt Instruments
Programm zur Begebung von Schuldverschreibungen

dated 8 May 2012
vom 8. Mai 2012

of/der
Siemens Aktiengesellschaft

and/und der
**Siemens Capital Company LLC and/und der
Siemens Financieringsmaatschappij N.V.**

Issue Price: 96.850 per cent
Ausgabepreis: 96,850 %

Issue Date: 15 March 2013
Tag der Begebung: 15. März 2013

These are the Final Terms of an issue of Instruments under the €15,000,000,000 Debt Issuance Programme of Siemens Aktiengesellschaft and Siemens Capital Company LLC and Siemens Financieringsmaatschappij N.V. ("**Programme**").

*Dies sind die Endgültigen Bedingungen einer Emission von Schuldverschreibungen unter dem €15.000.000.000 Programm zur Begebung von Schuldverschreibungen der Siemens Aktiengesellschaft und der Siemens Capital Company LLC und der Siemens Financieringsmaatschappij N.V. („**Programm**“).*

This part of the Final Terms is to be read in conjunction with the Terms and Conditions of the Instruments ("**Terms and Conditions**") set forth in the Prospectus pertaining to the Programme dated 8 May 2012. Expressions defined in the Terms and Conditions have the same meaning in the Final Terms unless otherwise defined in the Final Terms.

*Dieser Teil der Endgültigen Bedingungen ist in Verbindung mit den Emissionsbedingungen („**Emissionsbedingungen**“) zu lesen, die in dem Prospekt vom 8. Mai 2012 über das Programm abgedruckt sind. Begriffe, die in den Emissionsbedingungen definiert sind, haben in den Endgültigen Bedingungen die gleiche Bedeutung, soweit nicht in den Endgültigen Bedingungen etwas anderes bestimmt ist.*

All references in these Final Terms to conditions are to the conditions set out in the Terms and Conditions.

Bezugnahmen in diesen Endgültigen Bedingungen auf Paragraphen (§) beziehen sich auf die Paragraphen der Emissionsbedingungen.

All provisions in the Terms and Conditions corresponding to items in these Final Terms which are either not selected or completed or which are deleted shall be deemed to be deleted from the terms and conditions applicable to the Instruments ("**Conditions**").

*Sämtliche Bestimmungen der Emissionsbedingungen, die sich auf Titel dieser Endgültigen Bedingungen beziehen und die nicht angekreuzt oder ausgefüllt sind oder die gestrichen sind, gelten als in den für die Schuldverschreibungen geltenden Emissionsbedingungen („**Bedingungen**“) gestrichen.*

Issuer Emittentin	Siemens Financieringsmaatschappij N.V.
------------------------------------	---

Guarantor Garantin	Siemens Aktiengesellschaft
-------------------------------------	----------------------------

Series Number Serien Nummer	Not applicable <i>Nicht anwendbar</i>
--	--

Tranche Number Tranchen Nummer	1
---	---

Trustee Treuhänder	Luther Rechtsanwalts- gesellschaft mbH
-------------------------------------	---

Form of Conditions
Form der Bedingungen

- ☒ Long-Form
Nicht-konsolidierte Bedingungen
- ☐ Integrated
Konsolidierte Bedingungen

CURRENCY, DENOMINATION, FORM, DEFINITIONS (condition 1)
WÄHRUNG, NENNBETRAG, FORM, BEGRIFFSBESTIMMUNGEN
(§ 1)

Currency and Denomination
Währung und Nennbetrag

Specified Currency <i>Festgelegte Währung</i>	US\$ (" US\$ ") US\$ (" US\$ ")
--	--

Aggregate Principal Amount	US\$ 100,000,000
----------------------------	------------------

Gesamtnennbetrag

US\$ 100.000.000

Specified Denomination(s)
Nennbetrag/Nennbeträge

US\$ 200,000
US\$ 200.000

Classical Global Note
Classical Global Note

No
Nein

New Global Note
New Global Note

Yes
Ja

☐ TEFRA C
TEFRA C

Permanent Global Instrument
Dauerglobalurkunde

☒ TEFRA D
TEFRA D

Temporary Global Instrument exchangeable for:
Vorläufige Globalurkunde austauschbar gegen:

☒ Permanent Global Instrument
Dauerglobalurkunde

☐ Neither TEFRA D nor TEFRA C
Weder TEFRA D noch TEFRA C

Permanent Global Instrument
Dauerglobalurkunde

Clearing System
Clearing System

- ☐ Clearstream Banking AG, Mergenthalerallee 61, 65760 Frankfurt am Main, Germany
- ☒ Clearstream Banking, *société anonyme*, 42 Avenue JF Kennedy, 1855 Luxembourg, Luxembourg
- ☒ Euroclear Bank SA/NV, 1, Boulevard du Roi Albert II, 1210 Brussels, Belgium
- ☐ Other
Sonstige

Common Depositary/Common Safekeeper
Verwahrstelle

- ☒ Clearstream Banking AG, Frankfurt am Main, Germany
- ☐ Other
Sonstige

STATUS, NEGATIVE PLEDGE, GUARANTEE (condition 2)
STATUS, NEGATIVVERPFLICHTUNG, GARANTIE (§ 2)

Date of the Guarantee
Datum der Garantieübernahme

8 May 2012
8. Mai 2012

Date of the Trust Agreement
Datum des Treuhandvertrages

8 May 2012
8. Mai 2012

INTEREST (condition 3)
ZINSEN (§ 3)

☒ Fixed Rate Instruments
Festverzinsliche Schuldverschreibungen

Rate of Interest and Interest Payment Dates
Zinssatz und Zinszahlungstage

Rate of Interest
Zinssatz

3.500 per cent *per annum*
3,500 % *per annum*

Interest Commencement Date
Verzinsungsbeginn

15 March 2013
15. März 2013

Fixed Interest Date(s)
Festzinstermine

20 September and 20 March in
each year
20. September und 20. März
eines jeden Jahres

First Interest Payment Date

20 September 2013 (first long
coupon)
20. September 2013 (erster
langer Kupon)

Initial Broken Amount(s) (per Specified Denomination)
*Anfängliche(r) Bruchteilzinsbetrag(-beträge) (für jeden festgelegten
Nennbetrag)*

US\$ 3,597.22
US\$ 3.597,22

Day Count Fraction
Zinstagequotient

- ☐ Actual/Actual (ICMA Rule 251)
☐ Actual/Actual (ISDA)
☐ Actual/365 (Fixed)
☐ Actual/360
☐ 30E/360 (Eurobond Basis)
☒ 30/360 or 360/360 (Bond Basis)
☐ Other
Andere

PAYMENTS (condition 4)
ZAHLUNGEN (§ 4)

Relevant Financial Centre(s)
Relevante(s) Finanzzentrum(en)

Frankfurt am Main, London,
New York City
Frankfurt am Main, London,
New York City

REDEMPTION (condition 5)
RÜCKZAHLUNG (§ 5)

☒ Redemption at Final Maturity
Rückzahlung bei Endfälligkeit

Maturity Date

20 March 2028

Fälligkeitstag

20. März 2028

Redemption Amount
Rückzahlungsbetrag

☒ Specified Denomination
Nennbetrag

☐ Redemption Amount (per Specified Denomination)
Rückzahlungsbetrag (für jeden festgelegten Nennbetrag)

☒ Early Redemption of the Instruments upon Minimal Outstanding
Principal Amount
Vorzeitige Rückzahlung bei geringem ausstehenden
Gesamtnennbetrag

FISCAL AGENT, PAYING AGENT(S), CALCULATION AGENT (condition 6)
EMISSIONSSTELLE, ZAHLSTELLE(N), BERECHNUNGSSTELLE (§ 6)

Fiscal Agent:
Emissionsstelle:

Deutsche Bank
Aktiengesellschaft

Paying Agents
Zahlstellen

- ☒ Deutsche Bank Aktiengesellschaft
☒ Deutsche Bank Luxembourg S.A.
☐ Other
Andere
☐ Additional Paying Agent(s)/specified office(s)
Zahlstelle(n)/bezeichnete Geschäftsstelle(n)

NOTICES (condition 12)
MITTEILUNGEN (§ 12)

Place and medium of publication
Ort und Medium der Bekanntmachung

- ☐ Electronic Federal Gazette
Elektronischer Bundesanzeiger
☒ Website of the Luxembourg Stock Exchange
Internetseite der Luxemburger Wertpapierbörse
☐ Other/additional
Sonstige/zusätzliche
☒ Clearing System
Clearing System

GERMAN ACT ON ISSUES OF DEBT SECURITIES (§13)
Schuldverschreibungsgesetz (§13)

- ☒ applicable
☒ anwendbar
☐ Not applicable
☐ Nicht anwendbar

Qualified Majority <i>Qualifizierte Mehrheit</i>	75 per cent. 75 %
Joint Representative <i>Gemeinsamer Vertreter</i>	Not applicable <i>Nicht anwendbar</i>
GOVERNING LAW (condition 14) <i>ANWENDBARES RECHT (§ 14)</i>	German Law <i>Deutsches Recht</i>
OTHER RELEVANT TERMS AND CONDITIONS <i>ANDERE RELEVANTE BESTIMMUNGEN</i>	
Estimated net proceeds <i>Geschätzter Nettobetrag der Erträge</i>	US\$ 96,850,000 <i>US\$ 96.850.000</i>
Estimated total expenses of the issue <i>Geschätzte Gesamtkosten der Emission</i>	EUR 10,000 <i>EUR 10.000</i>
Eurosystem eligibility <i>EZB-Fähigkeit</i>	Yes <i>Ja</i>
Securities Identification Numbers <i>Wertpapier-Kenn-Nummern</i>	
☒ Common Code <i>Common Code</i>	090614096 <i>090614096</i>
☒ ISIN Code <i>ISIN Code</i>	XS0906140966 <i>XS0906140966</i>
☐ German Securities Code <i>Deutsche Wertpapierkennnummer (WKN)</i>	
☐ Any other securities number <i>Sonstige Wertpapiernummer</i>	
Yield <i>Rendite</i>	3.777 per cent. 3,777 %
Method of calculating the yield <i>Berechnungsmethode der Rendite</i>	
☒ ICMA method: The ICMA method determines the effective interest rate of instruments taking into account accrued interest on a daily basis. <i>ICMA Methode: Die ICMA Methode ermittelt die Effektivverzinsung von Schuldverschreibungen unter Berücksichtigung der täglichen Stückzinsen.</i>	
☐ Other <i>Andere</i>	
Method of distribution <i>Vertriebsmethode</i>	Not Syndicated, Non-Public Offer <i>Nicht-Syndiziert, Nicht-Öffentliches Angebot</i>
Management Group/Dealer <i>Bankenkonsortium/Platzeur</i>	Deutsche Bank Aktiengesellschaft Große Gallusstr. 10-1460272 Frankfurt am Main Germany

Date of Subscription Agreement
Unterzeichnung des Übernahmevertrages

13 March 2013
13. März 2013

Commissions
Provisionen

- ☐ Management/Underwriting Commission
Management — und Übernahme provision
- ☐ Other
Andere

Stabilizing Manager
Kursstabilisierender Manager

None
Keiner

Listing(s)/Admission to trading
Börsenzulassung(en)/Börsenhandel

Yes
Ja

- ☒ Luxembourg Stock Exchange
Luxemburger Börse
- ☒ regulated market
geregelter Markt
- ☐ EuroMTF
EuroMTF
- ☐ Other
Andere
- ☐ Not listed
Keine Börsenzulassung

Date of admission
Termin der Zulassung

15 March 2013
15. März 2013

Estimate of the total expenses related to the admission to trading
Geschätzte Kosten für die Zulassung zum Handel

Approximately EUR 7,300
ca. EUR 7.300

Selling Restrictions set out in the Prospectus shall apply
Es gelten die im Prospekt wiedergegebenen Verkaufsbeschränkungen

- ☐ TEFRA C
TEFRA C
- ☒ TEFRA D
TEFRA D
- ☐ Neither TEFRA C nor TEFRA D
Weder TEFRA C noch TEFRA D
- ☐ Non-exempt Offer
Nicht-befreites Angebot
- ☐ Additional selling restrictions
Zusätzliche Verkaufsbeschränkungen

Rating
Rating

- ☐ Not rated
Nicht geratet
- ☒ The Guarantor has and the Instruments to be issued have been rated by
Die Garantin wurde und die zu begebenden Schuldverschreibungen wurden geratet von
Standard & Poor's:
A+ (stable)

These credit ratings have been issued by
Diese Ratings wurden abgegeben von

Moody's:
Aa3 (stable)

Standard &
Poor's Credit
Market Services
Europe Ltd.
Moody's
Investors Service
Ltd.

The Rating Agencies:
Die Rating Agenturen:

- ☐ is not established in the European Union but an affiliate located in the European Union has applied for registration under Regulation (EC) No. 1060/2009 indicating an intention to endorse its ratings, although notification of the corresponding registration decision (including its ability to endorse [insert name of Rating Agency]'s ratings) has not yet been provided by the relevant competent authority.
hat ihren Sitz nicht in der europäischen Union, aber eine Tochtergesellschaft mit Sitz in der Europäischen Union hat die Registrierung gemäß der Verordnung (EG) Nr. 1060/2009 beantragt und die Absicht angezeigt, Ratings abzugeben, obwohl die entsprechende Registrierungsentscheidung (einschließlich der Entscheidung über die Nutzung von Ratings, die von [Name der Ratingagentur einfügen] abgegeben wurden) durch die zuständige Aufsichtsbehörde noch nicht zugestellt wurde.
- ☐ is established in the European Union and has applied for registration under Regulation (EC) No. 1060/2009, although notification of the corresponding registration decision has not yet been provided by the relevant competent authority.
hat ihren Sitz in der Europäischen Union und die Registrierung gemäß der Verordnung (EG) Nr. 1060/2009 beantragt, wenngleich die Registrierungsentscheidung der zuständigen Aufsichtsbehörde noch nicht zugestellt worden ist.
- ☒ are established in the European Union and are (pursuant to the list of registered and certified credit rating agencies published on the website of the European Securities and Markets Authority (www.esma.europa.eu)) registered under Regulation (EC) No 1060/2009 of the European Parliament and of the Council of 16 September 2009 on credit rating agencies.
haben ihren Sitz in der Europäischen Union und sind (gemäß der Liste der registrierten und zertifizierten Kreditratingagenturen, veröffentlicht auf der Internetseite der European Securities and Markets Authority (www.esma.europa.eu)) gemäß der Verordnung (EG) Nr. 1060/2009 über Ratingagenturen registriert.

Use of Proceeds

Verwendung des Emissionserlöses

- ☒ Information set out in the Prospectus shall apply
Die im Prospekt wiedergegebenen Informationen gelten
- ☐ Other
Andere

Interest of natural and legal persons involved in the issue/offer

Eigeninteresse von natürlichen und juristischen Personen an der Emission/dem Angebot

- ☐ Description of any interest, including conflicting ones, that is material to the issue/offer

detailing the persons involved and the nature of the interest.
Beschreibung aller wesentlichen Interessen, auch widerstreitender, von natürlichen oder juristischen Personen an der Emission/dem Angebot unter Auflistung der betroffenen Personen und Beschreibung des Interesses

- ☒ Save as discussed in "Interest of Natural or Legal Persons involved in the Issue and Offer", so far as the Issuer is aware, no person involved in the offer of the Instruments has an interest material to the offer
Außer den im Kapitel „Interest of Natural or Legal Persons involved in the Issue and Offer“ genannten bestehen nach Kenntnis der Emittentin keine wesentlichen Interessen von beteiligten Personen an dem Angebot

Additional Information regarding the Offer
Zusätzliche Informationen hinsichtlich des Angebots

Offer Price
Angebotspreis

Conditions to which the offer is subject
Bedingungen, denen das Angebot unterliegt

None
Keine

Total amount of the issue/offer/arrangements and time for announcing it to the public
Gesamtsumme der Emission/des Angebots/Vereinbarungen und Zeitpunkt für Ankündigung an das Publikum

Time period, including any possible amendments, during which the offer will be open
Frist, einschließlich etwaiger Änderungen, während der das Angebot vorliegt

Manner and date in which results of the offer are to be made public
Art und Weise und Termin, auf die bzw. an dem die Ergebnisse des Angebots offen zu legen sind.

- ☐ Description of the application process
Beschreibung des Prozesses für die Umsetzung des Angebots
- ☐ Description of the possibility to reduce subscriptions and the manner for refunding excess amount paid by applicants
Beschreibung der Möglichkeit zur Reduzierung der Zeichnungen und der Art und Weise der Erstattung des zu viel gezahlten Betrags an die Zeichner
- ☐ Details of the minimum and/or maximum amount of application, (whether in number of Instruments or aggregate amount to invest)
Einzelheiten zum Mindest- und/oder Höchstbetrag der Zeichnung (entweder in Form der Anzahl der Schuldverschreibungen oder des aggregierten zu investierenden Betrags)
- ☐ Method and time limits for paying instalments on the Instruments and for delivery of the Instruments
Methode und Fristen für die Ratenzahlung der Schuldverschreibungen und ihre Lieferung
- ☐ Procedure for the exercise of any right of pre-emption, the negotiability of subscription rights and the treatment of subscription rights not exercised
Verfahren für die Ausübung eines etwaigen Vorzugsrechts, die Marktfähigkeit der Zeichnungsrechte und die Behandlung der nicht ausgeübten Zeichnungsrechte
- ☐ Different categories of potential investors to which the Instruments are offered
Angabe der verschiedenen Kategorien der potentiellen Investoren, denen die Schuldverschreibungen angeboten werden
- ☐ Process for notification to applicants of the amount allotted and indication whether dealing may begin before notification is made
Verfahren zur Meldung des den Zeichnern zugeteilten Betrags und Angabe, ob eine Aufnahme des Handels vor dem Meldeverfahren möglich ist

- ☐ Additional Tax Disclosure
Zusätzliche Steueroffenlegung
- ☐ Issue specific additional Risk Factors
Ziehungsspezifische zusätzliche Risikofaktoren

Listing:

Börsenzulassung:

The above Final Terms comprise the details required to list this issue of Instruments pursuant to the €15,000,000,000 Debt Issuance Programme of Siemens Aktiengesellschaft and Siemens Capital Company LLC and Siemens Financieringsmaatschappij N.V. (as from 15 March 2013).

Die vorstehenden Endgültigen Bedingungen enthalten die Angaben, die für die Zulassung dieser Emission von Schuldverschreibungen gemäß dem €15.000.000.000 Programm zur Begebung von Schuldverschreibungen der Siemens Aktiengesellschaft, der Siemens Capital Company LLC und der Siemens Financieringsmaatschappij N.V. (ab dem 15. März 2013) erforderlich sind.

The Issuer and the Guarantor severally accept responsibility for the information contained in these Final Terms as set out on page 1 of the Prospectus, provided that, with respect to any information included herein and specified to be sourced from a third party (i) each of the Issuer and the Guarantor severally confirms that any such information has been accurately reproduced and as far as it is aware and is able to ascertain from information available to it from such third party, no facts have been omitted, the omission of which would render the reproduced information inaccurate or misleading and (ii) each of the Issuer and the Guarantor severally has not independently verified any such information and accepts no responsibility for the accuracy thereof.

Die Emittentin und die Garantin übernehmen jede für sich die Verantwortung für die in diesen Endgültigen Bedingungen enthaltenen Informationen wie auf Seite 1 des Prospekts bestimmt. Hinsichtlich der hierin enthaltenen und als solche gekennzeichneten Informationen von Seiten Dritter gilt Folgendes: (i) Die Emittentin und die Garantin bestätigen jede für sich, dass diese Informationen zutreffend wiedergegeben worden sind und, soweit es ihnen bekannt ist und sie aus den von diesen Dritten zur Verfügung gestellten Informationen ableiten konnten, keine Fakten ausgelassen wurden, deren Fehlen die reproduzierten Informationen unzutreffend oder irreführend gestalten würden; (ii) die Emittentin und die Garantin haben diese Informationen nicht selbständig überprüft und übernehmen keine Verantwortung für ihre Richtigkeit.

Signed on behalf of Siemens Financieringsmaatschappij N.V.:
Unterschriften durch die Siemens Financieringsmaatschappij N.V.:

By/Durch:

G.J.J. van der Lubbe

M.L.M. van de Weijer

Duly authorized/*ordnungsgemäß bevollmächtigt*

Signed on behalf of Siemens Aktiengesellschaft:
Unterschriften durch die Siemens Aktiengesellschaft:

By/Durch:

U. Radeke-Pietsch

H. MÜNCH

Duly authorized/*ordnungsgemäß bevollmächtigt*

Ursula Radeke-Pietsch

H. MÜNCH